
 

 

 aan Gedeputeerde Staten  

 

Vraag 

FZ/alg  

Nummer 

3518 

 

Onderwerp 

Bomenkap in Hoeksche Waard 

 

Ter voldoening aan artikel 49 van het Reglement van Orde voor de 

vergaderingen van Provinciale Staten, deel ik u mee, dat de leden van 

Provinciale Staten A. Kasbergen (GroenLinks) en S. Özkaya 

(GroenLinks) , d.d. 5 juni 2019, bij mij de volgende vragen hebben 

ingediend: 

 

 

Toelichting 

Het AD van 2 juni 2019 meldt dat de gemeente Hoeksche Waard besloten heeft om 

335 bomen te kappen langs provinciale weg N489.  

 

1. Is het college op de hoogte van dit bericht?  

 

2. Is het college het met GroenLinks eens dat dit in strijd is met het provinciale 

bermbeleid? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat heeft het College gedaan om te 

voorkomen dat de gemeente tegen het provinciale beleid ingaat? 

 

3. Is het college betrokken geweest bij het maken van de kapplannen? Zo nee, hoe kan 

het dat de gemeente deze plannen maakt zonder daar de provincie bij te betrekken?  

 

4. Is het College met GroenLinks van mening dat als de provincie zichzelf serieus neemt 

en serieus genomen wil worden, zij niet kan laten gebeuren dat een gemeente 

plannen maakt die strijdig zijn met provinciaal beleid? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat 

gaat zij doen om dat recht te zetten?  

 

5. Hoe gaat het College de kap van de bomen alsnog voorkomen? 

 

 

 

Den Haag, 5 juni 2019 

 

De voorzitter van Provinciale Staten van Zuid-Holland, 

 

drs. J. Smit 

 

 

 


